
 
 

Rondvraag Versterking Ten Boer 
Lieke Schoutens 

Graag stel ik samen met de SP en ChristenUnie een aantal vragen over de versterking                             
van batch 1588 in Ten Boer. Bewoners van de Ommelanderstraat en Blinkerdlaan                       
moesten zelf aannemers zoeken voor de versterking van hun huis. Er zijn veel                         
verschillende offertes aangevraagd en na twee maanden waren deze bij de bewoners                       
binnen. De prijzen van alle aannemers lagen 50 duizend tot 80 duizend euro hoger dan                             
de budgetten. Contracten tekenen met aannemers kon daarom niet en er werd contact                         
gezocht met de NCG. Na een paar weken geen reactie, kreeg een van de aannemers de                               
informatie dat er een onafhankelijk bureau de offertes moest beoordelen. Deze werden                       
als kwalitatief eerlijk beoordeeld, en de NCG gaat proberen de budgetten te verhogen                         
door bij het Rijk aan te kloppen. De bewoners weten dit alleen indirect door de                             
aannemer, maar hebben geen informatie gekregen van de NCG of de gemeente.                       
Wanneer ze een reactie kunnen verwachten is onduidelijk. 

1. Is het college hiervan op de hoogte? 
2. In de raadsvergadering van 22 april gaf het college aan dat als budgetten te laag                             

uitvallen, er waar nodig bijgepast gaat worden. Uit berichten van inwoners en                       
aannemers hebben wij vernomen dat echter een stuk stroever gaat. Zou het                       
college dit kunnen toelichten? 

3. Van enkele bewoners vernamen we dat inschakelen van een onafhankelijk                   
bureau om de offertes van alle aannemers te beoordelen het gevoel geeft van                         
wantrouwen in deze uitvoerders en jegens bewoners. Graag een toelichting van                     
het college en een reactie op het gevoel dat dit bij bewoners kan oproepen,                           
mede gelet op het oordeel van de ombudsman dat het nog niet botert tussen                           
burger en overheid in Groningen 

4. Deze gang van zaken legt de procedures bloot waar inwoners mee te maken                         
krijgen. Door een extra bureau in te schakelen, en vooraf geen duidelijke                       
afspraken te maken met het Rijk, wordt uitvoering vertraagd. Ziet het college                       
mogelijkheden om bij te dragen aan versnelling van het proces en daar meer                         
grip op te krijgen? 

5. GroenLinks, SP, ChristenUnie en een aantal andere fracties hameren regelmatig                   
op het belang van heldere communicatie met bewoners over schade en                     
versterking. Dit bleek ook uit de input die in het kader van het lokaal plan van                               
aanpak bij inwoners is opgehaald. Onzekerheid en onduidelijkheid kunnen grote                   
gevolgen hebben op het psychisch welzijn van gedupeerden. Zou het college                     
kunnen aangeven waarom er nog niet met de bewoners is gecommuniceerd,                     
maar ze via een aannemer moesten horen over het onafhankelijke bureau en de                         
lobby richting Den Haag? Wat het college hiervan op de hoogte? Wat kan het                           
college bijdragen aan zowel de communicatie als het beschikbaar stellen van het                       
benodigde budget? 

6. Kan het college aangeven wanneer de betreffende bewoners bericht en                   
duidelijkheid van de gemeente, maar liever nog de NCG, krijgen? 


